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Q&A#1 
 

Date: August 17, 2022 
Project: Janitorial Services: Fredericton Research and Development Centre 

La version française se trouve à la page suivante 

________________________________________________________________________________________ 

 
Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and 

take into consideration the following amendments and information, including any information provided on 

amendments or Q&A previously published for this project. 

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded. 

______________________________________________________________________________________ 
 
Question 1:  

Building 65 – Washrooms (picnic site seasonal)  - the Time frame for seasonal is May-November, however 

under the number of months it indicates 8 months when this time frame would only be 7 Months. Can you 

please confirm the right information? 

Answer 1: 

The Time Frame for seasonal should be from April to November so 8 months.  

Question 2: 

Building 175 – Preparation Room/Laboratory and Washrooms (Seasonal) Again the time frame for seasonal is 

May – November and the number of months in column C states 8 months when it is only 7. Can you please 

confirm the right information? 

Answer 2: 

The Time Frame for seasonal should be from April to November so 8 months. 
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Q et R#1 
 
Date: 17 Août 2022 
Projet: Services d'entretien ménager: Centre de recherche et de développement de Fredericton 

 
The English version is on the previous page. 
________________________________________________________________________________________ 

 
Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des 
documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute 
information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.  
 
Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées. 
_______________________________________________________________________________________ 
 
 
Question 1: 

 

Immeuble 65: Salles de toilettes (personnel des aires de piquenique)-  la période pour la saison est de mai à novembre, 

mais sous le nombre de mois dans le tableau, il est indiqué 8 mois alors que cette période représente 7 mois. Pouvez-

vous SVP confirmer la bonne information? 

 

Réponse 1: 

 

La période pour la saison devrait être de avril à novembre donc 8 mois. 

 

Question 2 : 

 

Immeuble 175 : Salle de préparation/laboratoire et salle de toilettes- la période pour la saison est de mai à novembre, 

mais sous le nombre de mois dans le tableau, il est indiqué 8 mois alors que cette période représente 7 mois. Pouvez-

vous SVP confirmer la bonne information? 

 

Réponse 2 :  

 

La période pour la saison devrait être de avril à novembre donc 8 mois. 

 

 

 


